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Записник са 

Радне Скупштине АИНС 
 

одржане 12.10.2023. године у Свечаној сали Грађевинског факултета у Београду у 9 часова 

 
 

Дневни ред Скупштине 
 
1. Избор радних тела Скупштине 

2. Уводна реч Председника АИНС 

3. Извештај о раду 

4. Извештај о финансијском стању 

5. План рада за наредну годину 

6. Дискусија и закључци по тачкама 3, 4. и 5. 

7. Текућа питања и разно 

 
ТАБЕЛА ПРИСУСТВА: 
 

 
ОДЕЉЕЊЕ 

  УКУПНИ 

РЕДОВНИ 

АКТИВНИ 

УКУПНИ 

ДОПИСНИ 

АКТИВНИ 

 
СВЕГА 

АКТИВНИХ 

 

Активних 

80+ 

који нису 

присутни 

  ПРИСУТНО 

РЕДОВНИХ 
АКТИВНИХ 

  ПРИСУТНО 

ДОПИСНИХ 
АКТИВНИХ 

ПРИСУТНО 
СВЕГА 

ПРИСУТНО 

АКТИВНИХ 

% 

НЕАКТИВНИХ 

 

БН 
13 8 21 3 8 5 13 72 / 

 

ГН 
15 11 26 5 7 5 12 57 / 

 

ЕН 
16 8 24 3 9 2 11 52 / 

 

МН 
25 12 37 7 11 6 17 57 / 

 

     РГН 
13 7 20 4 3 4 7 44 / 

 

ТМНМ 
13 12 25 / 9 9 18 72 / 

 

УКУПНО 
95 58 153 22 47 31 78 59% / 

 
* % укупно присутних активних чланова израчунат  је у односу на број укупно активних чланова (153) 

умањен за број 80+ активних чланова који нису присутни  (22) 

 

ад. 1.  
Председник М. Недељковић је констатовао Председништво Скупштине (по Пословнику): 

Председништвo Скупштине  

Милош Недељковић, Председник АИНС 

Алекдандра Смиљанић, Потпредседник АИНС  

Милена Симић, Потпредседник АИНС 

Бошко Стевановић, Генерални секретар АИНС                       

 

Записничар је, такође по Пословнику, технички секретар АИНС, Драгана Ђурић. 

За овераче записника су изабрани Мирјана Шијачић-Николић, секретар ОБН и Милош 

Танасијевић, заменик секретара ОРГН. 

Генерални секретар, Бошко Стевановић је утврдио постојање коврума. 
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Једногласно је усвојен Дневни ред Скуптине као и предложен састав радних тела Скупштине. 

              
ад. 2.  
Председник АИНС, Милош Недељковић се обратио присутнима речима да је иза новог састава 
Извршног одбора тежак први период који је подразумевао упознавање са стањем у АИНС. Иза 

Председништва АИНС од почетка 2023. године до данас је 15 редовних и ванредних седница. Неке 
ствари су започете и председник очекује да ће у марту 2024. године, на следећој Радној скупштини, 
бити презентована нова правна и друга документа, да ће бити презентовани финансијски извештај за 
2023. годину, као и извештаји девизног пословања из ранијег периода (2021, 2022. и 2023. година). 
Председник сматра да ће се у том року завршити рад првенствено на изменама Статута и Правилника о 
избору руководства, као и Правилник о избору чланова АИНС, јер је до сада било супротности између 
ових правних аката. Правна акта се морају међусобно усагласити и усвојити пре расписивања избора за 

нове чланове АИНС, како би конкурс могао да буде објављен у новинама у априлу 2024. и како би се 
цео процес окончао током 2024. године. 
 
ад. 3.  
Потпредседница АИНС, Александра Смиљанић је поднела Извештај о раду Председништва у периоду 
од ступања на функције новоизабраних чланова Извршног одбора, у саставу Милош Недељковић 
(председник), Милена Симић (потпредседница), Александра Смиљанић (потпоредседница) и Бошко 
Стевановић (генерални секретар): 

1. Припремљени су материјали за монографију „Академија инжењерских наука Србије – Монографија” 
поводом 25 година рада АИНС. Израђена је публикација о раду Академије „Академија инжењерских 
наука Србије, 25 година рада 1998-2023” са преводом на енглески. Такође је израђена кратка брошура 
„Академија инжењерских наука Србије” као промотивни материјал, која је преведена на енглески. 
2. Унапређен је текст уговора са АИНС партнерима. 
3. Склопљени су уговори са новим организацијама које су постале партнери АИНС-а: Информатика 
а.д., Пољопривредни факултет Универзитета у Новом Саду, ЈП Војводинашуме и Институт за 

економику пољопривреде. 
4. Измењен је Пословник о раду Председништва због одређених нејасноћа и некозистентности.  
Председништво је анализирало Статут, правилнике, и пословнике АИНС-а због неконзистентости и 
нејасноћа које су се показали у пракси. Детектоване су потребне и могуће измене које ће бити у 
наредном периоду предложене Скупштини после процедуре у складу са постојећим Статутом. 
5. Одржани су следећи научни скупови: 
•  „Одрживо управљање националним парковима и газдовање шумским екосистемима“, у организацији  

Одељења биотехничких наука 
•   „Нове технологије и праксе у пољопривреди и шумарству“, у организацији Одељења биотехничких 
наука 
• „Нови материјали и нанотехнологије у инжењерским наукама“, у организацији Одељења 
технолошких, металуршких и наука о материјалима. 
•   „Како оживети и унапредити брдско-планинска подручја наше земље”, у организацији Одељења  
биотехничких наука. 
6. Међуодељењски одбор за енергетику је доставио уредно примедбе и сугестије на Предлог 

интегрисаног националног енергетског и климатског плана (ИНЕКП) Републике Србије за период до 
2030. године, са визијом до 2050. године у оквиру јавне расправе који је спровело Министарство 
рударства и енергетике. 
7. Одељење рударских и геолошких наука је доделило награде из својих области рада у складу са  
правилником који је претходно усвојен.  
8. Информације о активности АИНС су постављене на сајт у складу са Статутом. 
 

ад. 4.  

Генерални секретар, Бошко Стевановић је поднео Финансијски извештај за 2020, 2021. и 2022. годину 
(налази се у материјалима Радне Скупштине АИНС). 
Почасни председник, Бранко Ковачевић је скренуо пажњу да су годишњи Финансијски извештаји 
редовно усвајани од стране Председништва сваке године и да су се предавали АПР-у у складу са 
законом, те да су били прихватани од стране АПР-а без примедби, нема потребе поновног усвајања 
извештаја за претходне године. Што се тиче законског оквира, с обзиром да је Академија инжењерских 
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наука Србије непрофитна организација, удружење грађана не постоји законска обавеза да финансијски 

извештај усваја Скупштина. 
Председник Милош Недељковић је рекао да ће се прегледати ретроактивно и изводи са девизног 
рачуна, уколико буде било потребно. 
 

ад. 5. 

Потпредседница Милена Симић презентовала је присутнима План рада за 2024. годину: 
1. Припрема измене Статута, Правилника и пословника за наредну Редовну скупштину АИНС-а. 

Посебна пажња ће бити посвећена усаглашавању нижих правних аката са Статутом, избору 
потпредседника које је била нејасно дефинисана, као и дефинисање очекиваног нивоа активности 
чланова којим се остварује право на гласање и на чланство у Академији. 
2. Ажурирање листе међуодељењских одбора, као и њихових координатора, у складу са активностима 
ових одбора. 
3. Завршавање свих финансијских извештаја који недостају у претходном периоду. 
4. Склапање уговора са новим партнерима. 

5. Формирање базе података правних и физичких лица који могу бити потенцијално заинтересовани за 
рад АИНС, као што су фирме, невладине организације, и медији. 
6. Редовне активности одељења АИНС-а и њихових чланова: организовање научних скупова, округлих 
столова на горуће теме, израда монографија, писање научних радова, примедби у оквиру јавних 
расправа и ставова Академије о важним темама, и друго. 
Посебно се захвалила Институту Михајло Пупин који је дугогодишњи партнер АИНС и који је и овога 
пута имао слуха да подржи донацијом одржавање Свечане академије АИНС поводом 25 година рада. 
 

ад. 6.  
Претходни генерални секретар, Александар Гајић је пренео присутнима своје задовољство што је 
руководство чији је он био члан оставило на динарском рачуну актуелном руководству АИНС преко 
500.000,00 дин. и сматра да је то доказ успешности пословања претходног руководства, на челу са 
Бранком Ковачевићем. Осим тога, мишљења је да је потребно извршити измене у Статуту по питању  
постојања Надзорног одбора. Он је подсетио и да је током 2020. и 2021. године била пандемија Ковида 
19. Поменуо је да је потребно обезбедити средства за издавање монографије са биографијама чланова 

АИНС и да је по том питању у контакту са директором Академске мисли, Марком Вујадиновићем.  
 
ад. 7. 

Председник Милош Недељковић је позвао све чланове АИНС да узму учешће у припреми измена 
Статута и да дају своје предлоге већ сада, иако ће и касније имати прилику да дају предлоге и 
коментаре на предлог измена Статута Председништва које ће благовремено бити достављено свим 
одељењима. Он је отворио питање могућности реализације хибирдне Скупштине и online присуства 

чланова. 
 
 
                                                                                                                                                                                                                                                                 
Оверачи записника                                                                                                             Записничар                                                                                                                                                           
 
Мирјана Шијачић- Николић                              Драгана Ђурић 
Милош Танасијевић 

 
 
 
 
 
 
        

 


